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Referat af regnskabsmøde for Taastrup-Valhøj – afd. 1901-09 

Mødet blev afholdt 15. maj 2018 i Kulturhuset kl. 1900 

 

Fremmødte husstande 20 

 

 

Dagsorden 

1. Velkomst og valg af dirigent 

2. Valg af stemmeudvalg og referent 

3. Fremlæggelse af årsberetning 

4. Fremlæggelse af regnskab for 2017 

5. Behandling af indkomne forslag 

6. Eventuelt 

 

1. Valg til dirigent  

Jan Mann, KAB, Blåkildegaard 

 

2. Stemmeudvalg:  

Lars Mann, Lise og Gert. Referent: Susanne Yggdrasil 

 

3. Fremlæggelse af årsberetning  

Bent Hoeg Hansen fremlagde årsberetningen for 2017 

 

4. Fremlæggelse af regnskab for året 2017 

Økonomimedarbejder v/ KAB Pernille ?, som gennemgik div. konti.  

Regnskabet blev vedtaget med 36 stemmer for, 2 imod og 2 undlod at stemme. 

 

5. Indkomne forslag 

 

Beboerråd / grønt udvalg 

SP: Der har tidligere været et grønt udvalg, kan det blive genoptaget? 

SV: Dette tages op i bestyrelsen, da der jo skal afsættes et vist beløb. 

 

Dørpumper 

SP: Bør dørpumperne ikke udskiftes, da de ikke lukker ordentligt? 

SV: Dørpumperne ER udskiftet, men skal efterreguleres af John (og ikke 

beboerne), herefter blev forslaget trukket tilbage. 
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Vinduer i trappeopgange 

SP: Der ønskes udskiftning af vinduer til termoruder i opgangene pga. kulde / 

træk samt smøring af div. vinduesbeslag. 

SV: Alt kan lade sig gøre, men så stiger huslejen også. Ønskes vinduesbeslag 

mv. smurt, må man kontakte John på kontoret, herefter forslaget blev trukket 

tilbage. 

 

Altanbunde 

SP: Hvornår vil altanbunde og -lofter blive malet / couchet? 

SV: Lars Mann undersøger dette.   

 

Vaskeri 

SP: Der er mange, udefra kommende der benytter sig af vore vaskerier. De 

kommer i personbiler med både 2 og 3 sække vasketøj.  

SV: Vi kan ikke gøre noget, så længe vaskeriet er gratis, og mange har udlånt 

deres nøgler mv. til familiemedlemmer. Det koster jo ikke noget, da det er os 

beboere, der betaler regningen. 

 

Grill-pladser 

SP: Der er mange ikke-beboere, der benytter sig af vores grill-pladser, hvad 

kan der gøres? 

SV: Vi kan sætte skilte op men henvisning til, at det kun er KAB’s beboere, der 

må benytte grill-pladser mm., ellers vil politiet ikke foretage sig noget.  

 

Fibernet 

SP: Der er stadig usikkerhed omkring opsigelse af abonnement til You See / 

TDC (internet, bredbånd, mobil- og alm. Telefoni, 

SV: Bent undersøger. 

 

Mødet sluttede i god ro og orden. 

 
 

 

__________________________________ ______________________________ 

            Formand Jan Mann      sekretær Susanne Yggdrasil 


